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монокультурного земледелия состав почвы значительно обеднел, снизилось 

содержание природных минералов и питательных веществ. Это, в свою 

очередь, привело к увеличению использования пестицидов и удобрений для 

повышения плодородности почвы. Однако чрезмерное применение 

химикатов негативно сказалось на состоянии почвы, воды и, в конечном 

итоге, самого Аральского моря. Эти изменения в сельском хозяйстве 

привели к ухудшению состава почвы, снижению качества и количества 

воды.  
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MY DREAMS AND FUTURE PLANS 

 

Muxammadjonova Xilolaxon 

Farg’ona shahar 28-umumta’lim 

maktabi 7-b sinf o’quvchisi 

 

I want to tell you about my dreams and what I want to do in the future. First, I 

dream of becoming a computer programmer. I think technology is amazing because it 

helps people in so many ways, like learning online, keeping important records, and even 

helping businesses work better. 

I hope to use my skills in programming to make a difference and help others. One 

day, I also want to thank my parents for everything they’ve done for me by taking them 

on a special trip. They’ve worked so hard to help me grow, and I want to show how 

grateful I am. 

These are my dreams and plans for the future. I hope to work hard, help others, and 

make my family proud. 
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